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PONOVNO O OTROSKEM VAR-

STVU - Svet krajevne skupnosti je
na 6 redni seji posvetil vso pozor-
nost problemu otroSkega varstva v
soseski BS-3.

Med drugim je bil sprejet tudi
sklep, da ponovno zaprosijo SIS za
otroSko varstvo. da odobri adapta-
cljo atrijev v omenjeni soseski, kjer
bi orgamziral) začasno otroško var-
stvo do takrat. ko bo zgrajen VVZ,
kl |e predviden v BS-3.

Da bi pospestii gradnjo predvide-
nega VVZ. so se odloilli, da priteg-
nejo k ftnanfinemu sodeiovanju ti-
sle delovne organlzacije. kateri Čla-
ni bodo v tej soseski živeli Za to-
vrstno sodelovanje je že dala svoj
pristanek Ljubljanska banka. upajo
pa, da ji bodo kmalu sledile ie
druge

OSNOVNA PRESKRBA V BS-3 -
Na pobudo predsednika IS Sob Be-
žigrad Jozeta BuCar|a so se pretekli
teden sestali na posvetu o osnovm
preskrbi stanovalcev soaeshs BS-3
predstavmki sveta KS, IO samo-
upravne stanovanjske skupnosti.
samtarne mspekcije mesta Ljublja-

ne, zastopnik izvajalca GIP Obnova
in odgovorni projektant.

Na posvetu so se dogovorili, da
GIP Obnova lakoj pnfine s pripravo
postavilve prve trgovine z osnovni-
mi itvili. ki mora biti nared te ko-
nec septembra, torej čez dobra dva
meseca Tako hitro ukrepanje je
potrebno zalo, ker v soseski BS-3
ktjub velikemu številu stanovalcev
problem osnovne preskrbe z naj-
nujnejSimi živili 5e zmeraj m reSen.

Lokacija za trgovino je predvide-
na ob Trebinjski ulici Upamo, da ji
bodo kmalu sledile Se druge.

ČmuČe-
Nadgorica

BORCI NAIZLETU - Krajevna or-
ganizacija ZZB je organrzirala* izlet,
na katerega so povabili tudi člane
OOZSMS Dva polna avtobusa kra~
janov sta se preko Vrhnike. Logat-
ca in Rakeka prtpetfale do Cerkni-
CB. Izletniki so si ogledali tudl spo-
menik na Ulaki ter partizanske bol-
niSnice.

Beričevo-Brinje
SESTANEK VODSTVA KUO - Na

seji vodstva kultumo-umetniškega
društva Jurij Flajšman 30 obravna-
vali delo v pretekiih mesecih in na-
redili program za jesem. Poleg so-
delovanja na raznih proslavah bo-
do jeseni £e nekajkrat ponovili igro
Srsčka, s katero so naslopih v pre-
tekli sezoni. če bo moino, pa bodo
naštudiraii še novo igro.

Pričakujejo tudi neka) nastopov
pevskega zbora. sodelovali pa bo-
do tudi z drugimi kuliurnimi orga-
nizacijami Tako bodo v Benčevem
bržkone nastopllt pevska zbora Ka-
re! Jeraj in Barje ter igralct Šenlja-
kobskega giedališča

»ODMEVI MLADIH« - Oani
osnovne organizacije Zveze socia-
listične mladine 51 tudi v času po-
letja ne pnvoSčijo počitka Priprav-
Ijajo se na jesenske akcije ob kon-
gresu ZSMS, izdali so že drugo šte-
vilko glasiia -Odmevi mladih", pri-
redili so pikmk. pomagajo pa tudi
pri gradnji družbenega doma. Po-
leti pa načriujejo očiščevalne akci-
je, iportna tekmovanja, uredKev
avtobusne postaje in začelek vad-
be namiznega tenisa.

SLAVNOSTNA SEJA - Člani
osnovne organizacije ZSMS so v
počastitev 11 kongresa ZKJ na
slavnostni seji predsedstva obrav-
navali delo mladih komunistov v
ZSMS. Ugotovili 50, da morajo mla-
di komunisti postati idejno m akcij-
sko jedro osnovne organizacije,
njihOvo delo pa se mora stalno ka-
zati v konkretnih akcijah.

DRUŽBENI DOM - Že vetkrat
smo pisali o sklepih in načrtih za
gradltev oz. prenovite« in poveiavo
gasilskega doma v Benčevem Po
dotgem in zapletenem urejanju do-
kumentacije za pndobilev grad-
benega dovoljenja so dom letos
spomladi reszačehgraditi Gradnja
dokaj hitro napreduje, kar je za-
aluga požrtvovalnega prostovolj-
nega dela krajanov in ugodno reSe-
nih finanfinih problemov, pn čemer
grs velika zahvata občinski skup-
§£ini in občinski Gasitski zvezi Ker
bodo v novem domu dobile svoje
prostore vse družbene organizacije
v KS in tudl sama krajevna skup-
nost, gastlcem pa bo ostala skoraj
le garaža in kletni prostor, so se
odloCili, da bodo dom odslej Ime-
novaii druzbeni dom. Zato poziva-

mo vse člane družbenih organizacij
- tako mladino, SZDL, ZZB in dru-
ge. da aktivno sodelujejo pri grad-
nji doma.

Šentjakob-
Podgorica

PRIZIDEK VRTCA - Novi prizi-
dek vrtca v šentjakobu, dobiva te
dm svojo dokončno podobo; ob-
jekt ima namrefi že streSno kon-
strukcijo. ki jo bodo v kratkem tudi
pokrili.

Vendar pa kijub temu. da »dela
zdaj kar tefiejo-. v resnici ne gre
vse po načrtu Če pustimo vnemar
prvotne zamude (pred zafietkom

gradnje), so tudi sedaj v zaostanku
za približno mesec in pol Da bi
izvedeti natančni datum. kdaj bo
vrtec v celoti pripravljen za poslo-
vanje. je te dni matična uprava WZ
Rezke Dragarjeve pismeno zahte-
vaia pojasnilo od izvajaica (Gradi-
telj Kamnik). Do jesem, ko naj bi po
prvolnih načrtih vrtec odprli. bo
namrei treba zagoloviti kader in v
zvezi s tem urediti še vrsto drugih
vprašanj, med katenmi so tudi sta-
novanja za, vzgoiileljice in drugo

STATUT PRIPRAVUEN - Po-
sebna kofTnsija sveta krajevne
skupnosti je pripravila predlog sta-
luta krajevne skupnosti Zaradi te-
hničnih težav tn precejSnjih stro-
škov ga ne morejo razdeliti v obrav-
navo vsem krajanom, zato jih vabi-
jo. naj si predlog preberejo v pro-
storih krajevne skupnosii ali pri An-
tonu KopaČu. Tam dobijo tudi vsa
pojasnila in lahko posredujejo svo-
|e pnpombe.

Savsko naselje
ZA LEPŠE OKOLJE - Hortikul-

turno druStvo. eno najdejavnejSih v
občini. bo prav s pomofijo krajevne
skupnosti ukreniio vse. kar je v nje-
govi moči. da bi naselje imelo tako
podobo, kot mu gre Zlasti gre pri
tem za preprečevanje odlaganja
odpadnega maleriala in neuporab-
nih predmetov Pn tem pa gre tudi
za vzgojd krajanov m negovanja
£uta do varstva okolja Ne nazadnje
pa tudi za dejstvo. da mnogo različ-
nega materiala industrija Še vedno
lahko konstno predela.


